
Prenova le počasi napreduje
Prenova nl /e stvar občin Center ampak vsega mesta,
so med drugim menili delegati na seji zbora združe-
nega dela skupščine občine Center, ko so obravna-
vall gradivo z naslovom »Nekatera vprašanja pre-
nove stavb in komunalne infrastrukture«. Prenova še
vedno zastaja za planom, so menili v razpravU

Zbor združenega dela je
izrazil zahtevo, da zagotovimo
pri financiranju prenove kar
največjo ažurnost. Izvršneniu
svetu občinske skupščine so

sklenili predlagati, da temelji-
to prouči pripombe, ki jih je v
zvezi z obravnavano proble-
matiko Haslovilo na skupšči-
no predsedstva občinske kon-

ference SZDL. Iz teh pri-
pomb med drugim povzema-
mo zahtevo, naj komite za
urejanje okolja čimprej pre-
skrbi prostorske ureditvene
akte tudi za področje starega
mestnega jedra, ker je brez
teh dokumentov nemogoče
izvajati še tako dobro zastav-
]jen program kompleksne
prenove. Dogovoriti se mora-
mo za prednostni vrstni red,
pri čemer pa moramo kot pr-
vo upoštevati grajsko poboč-
je, ki grozi, da se bo zrušilo na
hiše pod njim.

Nadvse zaskrbljujoči izvoz-
ni rezultati niso vzpodbudili
delegatov - zbora združenega
dela, da bi se oglasili v razpra-
vi. Izvoz na konvertibilno po-
dročje je namreč v letu 1986
upadel kar za 18 odstotkov v
primeijavi z letom 1985. V pr-
vih mesecih letošnjega leta se
to gibanje nadaljuje. Delegati
so v zvezi s tem sklenili zahte-
vati od gospodarske zbornice,
da nada]jiye s pobudami za
spodbujanje izvoza in tvorno
sodeluje pri oblikovanju
predpisov na tem področju.


